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       Dokończenie ze str. 1

Wypowiadaj¹cy siê w imie-
niu wnioskodawcy Marek 
Jarzêbowski, rzecznik prezy-
denta zdecydowanie stwier-
dza, ¿e je¿eli pojawi³y siê 
jakieœ w¹tpliwoœci, to trzeba 
je wyjaœniæ. 

Nie chce komentowaæ zarzu-
tów dotycz¹cych ewentualne-
go wykorzystania ekranów w 
kampanii wyborczej. 

- W kampanii wyborczej mo¿e 
byæ wykorzystywane wszystko 
i w dowolny sposób. A s³upy 
mo¿na wykorzystywaæ? - pyta 
rzecznik. W mieœcie istnieje 
ju¿ w tej chwili kilka ekranów, 
na których ka¿dy bêdzie móg³ 
normalnie, jak na ka¿dym 
innym noœniku publikowaæ 
co bêdzie chcia³ – pod wa-
runkiem, ¿e za to zap³aci. 
Wiêc je¿eli to maj¹ byæ te 
w¹tpliwoœci, to chyba nie s¹ 
one powa¿ne.  

Zwraca równie¿ uwagê na 
fakt, ¿e zamiarem gminy jest 
uporz¹dkowanie kwestii re-
klamy w mieœcie. 

- Miasto porz¹dkuje siê w 
wielu sferach i efekty tych 
dzia³añ widaæ na bardzo wielu 
p³aszczyznach i na tej równie¿ 
nale¿y to zrobiæ – mówi. 

Oblepione byle jak 
słupy ogłoszenio-
we to już świadek 

historii. Ekrany dio-
dowe to nie jest coś 

niesamowitego, 
to coraz powszech-
niejsza rzeczywi-

stość. Nie trzeba 
bać się sięgać po te 

nowości. 
Tym bardziej ¿e mamy 
narzêdzie czyli miejsk¹ 
spó³kê, która dysponuje nie-
samowitym potencja³em i 
tego potencja³u nie wolno 
ograniczaæ. 

Marek Jarzêbowski przypomi-
na, ¿e tylko czêœæ kwoty ma 
byæ przeznaczona na zakup 
ekranów diodowych. Miasto 
chce zainwestowaæ równie¿ w 
urz¹dzenia do kompresji da-
nych. Œl¹ska Sieæ Metropoli-
talna to jedna z nielicznych 
w Polsce spó³ek, która wyko-
rzystuje najnowoczeœniejsze 
technologie. Dziêki temu 
mamy ju¿ tak¹ korzyœæ jak no-
woczesny monitoring. 

Do niedawna sygna³ z 21 ka-
mer umieszczonych na tere-
nie miasta by³ przekazywany 
po miedzianym drucie. W tej 
chwili nad bezpieczeñstwem 
mieszkañców czuwa 60 ka-
mer, a docelowo bêdzie ich 
jeszcze wiêcej.

Jak wyjaśnia Jarzębowski, 
działalność spółki to nie tylko 
projekt związany z ekranami 
LED ale również inne projek-
ty, które miałyby być przez nią 
realizowane. 

- Spectrum wykorzystania mo-
nitorów LED jest bardzo sze-
rokie – dopowiada Mariusz 
Kopeæ, kierownik marketin-
gu i promocji Œl¹skiej Sieci 
Metropolitalnej.  Mo¿na na 
nich prezentowaæ kampanie 
spo³eczne lub wygenerowaæ 
pasek RRS, na którym 
wyœwietlane bêd¹ informacje 

Wiadomo, ¿e oprócz Miasta 
Gliwice, do negocjacji zg³osi³a 
siê spó³ka Maksimum z Ka-
towic, Janusz Wójcik z Gliwic 
oraz austriacka Donau Com-
modities Handels GmbH z 
Wiednia.

Kto ostatecznie zostanie za-
proszony do dalszego etapu, 
oka¿e siê 9 kwietnia.

G³ównym powodem, dla któ-
rych Gliwice zdecydowa³y siê 
na przyst¹pienie do publicz-
nych negocjacji jest posiada-
nie przez  Fabrykê  Drutu  du-
¿ych atrakcyjnych nierucho- 
moœci, bardzo wa¿nych dla 
rozwoju miasta.

Jak wyjaœnia 
A n d r z e j 
Karasiñski , 
sekretarz Mia-
sta, Gliwice  
chc¹ nabyæ   

akcje, gdyż zapewni to pe³ny 
wp³yw na to, co stanie siê z 
nieruchomoœciami i w jaki 
sposób zostan¹ one zagospo-
darowane. 
Jest to istotne równie¿ ze 
wzglêdu na 55 lokatorów 
zamieszkuj¹cych lokale zak³a- 

Kto kupi Fabrykę Drutu?

Agencja Rozwoju Lokalnego sp. z o. o. w Gliwicach 

zaprasza na bezp³atn¹ konferencjê  pt.:

Konferencja odbêdzie siê 21 kwietnia 2010 r. 

w godzinach od 9:00 do 15:30 

w kompleksie NOWE GLIWICE Centrum Edukacji i Biznesu 

Agencji Rozwoju Lokalnego przy ul. Bojkowskiej 37.

Warunkiem uczestnictwa w konferencji jest wype³nienie formularza 

zg³oszeniowego i odes³anie go faxem na nr 32 33 93 117, mailem 

na adres: r.ratajczak@arl.pl, b¹dŸ poczt¹ do dnia 16 kwietnia 2010 r.

Wiêcej informacji i formularz zg³oszeniowy na stronach:

www.rsptt.pl i www.arl.pl 
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Czy wzd³u¿ ulicy 
Wyszyñskiego sta-
nie 4 metrowy ekran 
poch³aniaj¹cy ha³as a 
urzêdnicy przesi¹d¹ siê 
do samochodów elek-
trycznych? 

Nie. Nasze ubieg³otygodnio- 
we teksty na ten temat by³y 
tylko prima aprilisowymi ¿ar-
tami. 

Wiêkszoœæ Czytelników (ale 
nie wszyscy) zorientowa³a 
siê, ¿e wspomniane informa-
cje nie by³y „na serio“. Nie-
licznych nabranych wypada 
nam chyba teraz przeprosiæ 
a wszystkim pozosta³ym 
podziêkowaæ za poczucie 
humoru i sympatyczne ko-
mentarze, które dociera³y do 
naszej redakcji po publikacji 
tekstów. (Silirpa)

Czterech oferentów wyrazi³o chêæ nabycia akcji gliwickiej Fa-
bryki Drutu. Czy kwota 250 z³ za akcjê, jak¹ zaproponowa³o 
miasto, oka¿e siê wystarczaj¹ca by pokonaæ konkurentów? 

dowe bêd¹ce w³asnoœci¹ 
Fabryki Drutu. W tej chwili 
Miasto czeka na decyzjê mini-
stra skarbu, która pozwoli na 
przejêcie tych mieszkañ. 

Je¿eli Fabryka trafi w rêce 
któregoœ z pozosta³ych ofe-
rentów, to bêdzie on okreœla³ 
warunki negocjacji i naby-
wania terenów istotnych dla 
Miasta. 

Problemów nie bêdzie w 
przypadku budowy DTŒ, gdy¿ 
bêdzie obowi¹zywaæ tzw. 
specustawa drogowa, która 
pozwala na wyw³aszczanie 
nieruchomoœci niezbêdnych 
dla realizacji inwestycji dro-

gowej. Jednak inne cele bêd¹ 
trudniejsze do realizacji.

- Wprawdzie 250 z³ za akcjê 
to bardzo du¿a kwota, ale w 
tej chwili trudno powiedzieæ 
czy i jak du¿e s¹ nasze szan-
se to, by miasto zosta³o 
w³aœcicielem Fabryki Drutu 
– mówi Karasiñski. 

85% udzia³ów, które chce 
sprzedaæ Skarb Pañstwa to 
187 tysiêcy akcji. Przy mak-
symalnej cenie 250 z³otych 
za akcjê, Gliwice musia³yby 
wy³o¿yæ za Fabrykê prawie 47 
mln z³.

Nina Drzewiecka 

Miasto zaoferowa³o 250 z³ za akcjê 

Nie będzie ekranu ani autek

Centrum Zabrz. Go-
dzina 13.30. Nagle
s³ychaæ brzêk t³uczo-
nego szk³a. To witryna 
sklepu jubilerskiego 
przy ul. Wolnoœci. 

M³ody mê¿czyzna, któ-
ry go³ymi rêkami rozbi³ 
szybê,  b³yskawicznie zbiera 
kosztownoœci z wystawy i za-
czyna uciekaæ. 

Na szczêœcie daleko nie 

uciek³. Sprawca napadu mia³ 
pecha, gdy¿ w pobli¿u zda-
rzenia znajdowa³ siê patrol 
interwencyjny, który zareago-
wal b³yskawicznie. Z³odziej- 
desperat zosta³ zatrzymany. 

(nd)

dla mieszkañców na przyk³ad 
dotycz¹ce sytuacji na dro-
gach. 

Ekrany LED są 
elementem dużego 
programu przygo-
towywanego przez 

spółkę o nazwie 
Call Center. Call 
Center to inno-

wacyjny projekt, 
budowany na bazie 
programu funkcjo-

nującego w Nowym 
Jorku. 

Poprzez ró¿nego rodzaju 
rozwi¹zania teleinformatycz-
ne umo¿liwia on kontakt 
obywatela z Urzêdem Miasta 
przez ca³a dobê, w niedziele 
i œwiêta. 
Je¿eli miasto zdecydowa³oby 
siê na sfinansowanie zakupu 
ekranów, w 80 procentach 
by³yby one wykorzystywane 
do celów komercyjnych.

- Te ekrany przede wszyst-
kim musz¹ na siebie zarobiæ 
– mówi Kopeæ. Jako spó³ka 
nie prowadzimy dzia³alnoœci 
charytatywnej wiêc inwesty-
cje, które prowadzimy musz¹ 
siê zwróciæ. 

Na razie nie rozwa¿ano jesz-
cze,  gdzie ekrany mia³yby 
stan¹æ. Z ca³¹ pewnoœci¹ 
lokalizacja nie mo¿e byæ 
uci¹¿liwa dla mieszkañców. 
Ekrany s¹ w pe³ni nadzo-
rowane a w nocy œwiec¹ z 
mniejsz¹  moc¹.  

Gdyby radni przyznali œrodki 
na tê inwestycjê, w Gliwicach 
ekrany LED mog³yby pojawiæ 
siê za 3-4 miesi¹ce.

Nina Drzewiecka

Napad w po³udnie


